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Zápis ze schůze Výkonného 
výboru a Předsednictva 
 

Předsednictvo: 4 – usnášení schopné 

Výkonný výbor: 3/4 – usnášení neschopný 

1. Volba termínu Posledního slanění a 30.let klubu 
V Suchém Dole je volno 31.10 nebo 14.11. Na oba termíny nemůžou zakládající členové. Nakonec se 

vybral termín 14.11.. Předsednictvo zajistí pozvánky a program. Večer zahrají Adepti. Tedy něco jako v loni 

na 70. let lezení v Polici. 

2. Brigáda 
Na brigádu padl tedy ten druhý termín, 31.10..  Na žádost AOPK se udělá zábradlí nad schody z Bludiště 

s upozorněním pro turisty. Zbytek se pokusí opravit schody k Sově. Na příští rok předseda požádá o dotaci 

na obnovu schodiště k Sově. 

3. Nákup chytů na stěnu 
Podařilo se získat dotaci z kraje a z města. Nákup je již částečně realizován, ještě zbývá dokoupit asi za 

20 000,-. Výběr provede předseda s místopředsedou. 

4. Stěna 
Otevření stěny plánujeme od října. Nejdříve v týdnu a podle počasí přidáme pak víkendy. V sokolovně  je 

nově lakovaná podlaha. Předseda oznámil možný problém s černými šmouhami od lezeček. Zatím se řešit 

nebude pokud si nebude Sokol stěžovat. Dostali jsme nabídku na platební terminál. Bylo odmítnuto. 

Na bouldrovce je opraveno dopadiště. Ještě se pracuje na doplnění přídavnými dopadišti pod kolmými 

profily, kde hrozí pád na beton. 

5. Ostatní 
Diskutovalo se, zda pořádat závody Open. Pro letošní úspěch a pro 30. ročník se zahájí přípravy. 
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V Polici nad Metují dne 20.10.2020         zapsal: Tomáš Hornych 
 


